	Spending on all measured media will rise just 3% this year. [UK]

emarketer report: "UK Digital Advertising and Marketing: Spending and Trends", December 2011

Record Spend: Online adspend in H1 2011 reached a new high of £2,256.2m

IAB, October 2011

Spending on internet advertising grew by 13.5% yearon-year on a like-for-like basis. The advertising industry as a whole grew by 1.4

IAB, October 2011

Display advertising accounted for 23% of online advertising in H1 2011, with £510.1m spent across all display formats throughout Jan-June 2011

IAB, October 2011

Search: Paid-for listings maintained its position as the largest single format with a 58% share of the market. £1,313.4m was spent on search in H1 2011.

IAB, October 2011

Classifieds: Accounting for 17% of the market, classifieds

continue to make up an important part of the share at £384.5

IAB, October 2011

76% of British homes are connected to the internet (compared to 25% in 2000).

Ofcom, August 2011

It is expected that digital is to account for 17% of global advertising in 2011.

GroupM, July 2011

Online ads are expected to account for 40% of total media spend in the UK by 2015.

eMarketer, June 2011

Global social network ad revenues make up about about 10% of worldwide online ad spending, or about $8 billion.

Financial Times , March 2011

UK Internet Users:

2009: 43m

2010: 44m

2011: 46m

2012: 47m

2013: 48m

eMarketer, March 2011

Broadband Penetration (% of households)

2009: 62%

2010: 70%

2011: 75%

2012: 78%

2013: 81%

eMarketer, March 2011

Roughly half of Asia (43%) and Africa (56%) mobile internet users don’t use a PC. In the U.S. it’s already 1 in 4, in the UK it’s 1 in 5.

GoMo News, December 2010

Group M predicts online ad spending will hit $82 billion in 2011.

GroupM, December 2010

Global advertising spending in measured media is expected to exceed $500 billion for the first time ever in 2011. This will be a 5.8% increase over 2010 spend.

GroupM, December 2010

There were 107 trillion emails sent on the Internet in 2010.

royal.pingdom.com, January 2011
	Затраты во всех учтенных СМИ вырастут в этом году всего на 3%. [Великобритания]

Доклад eMarketer: "Цифровая реклама и маркетинг Великобритании: Расходы и тенденции", Декабрь 2011

Рекордные затраты: затраты на интернет-рекламу в первом полугодии 2011 достигли нового рекорда в £2,256.2 млн.
IAB, Октябрь 2011

Расходы на интернет-рекламу выросли на 13.5% по сравнению с показателями предыдущего года. В целом рекламная индустрия выросла на 1.4.
IAB, Октябрь 2011

Демонстрационная реклама составила 23% от интернет-рекламы в первом полугодии 2011. Затраты на нее во всех формах отображения составили £510.1 млн. за июнь-июль 2011.
IAB, Октябрь 2011

Поиск:  Платные списки заняли позицию наиболее распространенного формата, составив долю в 58% от всего рынка. £1,313.4 млн. было затрачено на поисковую рекламу в первом полугодии 2011 года.
IAB, Октябрь 2011

Частные объявления: Частные объявления, составляющие 17% рынка, продолжают составлять значимую часть объемом £384.5.
IAB, Октябрь 2011

76% домов Великобритании подключены к интернету (для сравнения, в 2000 году их доля составляла 25%).

Ofcom, Август 2011

Ожидается, что цифровая реклама составит 17% от объема мировой в 2011 году.

GroupM, Июль 2011

По прогнозам, затраты на интернет-рекламу составят 40% от общего объема рекламы в СМИ в Великобритании к 2015 году.

eMarketer, Июнь 2011

Доходы от рекламы в мировых социальных сетях составляют около 10% от затрат на интернет-рекламу по всему миру, насчитывающих $8 млрд.
Financial Times , Май 2011

Интернет-пользователи в Великобритании:

2009: 43 млн.
2010: 44 млн.
2011: 46 млн.
2012: 47 млн.
2013: 48 млн.
eMarketer, Май 2011

Охват широкополосной сети (% семей):
2009: 62%

2010: 70%

2011: 75%

2012: 78%

2013: 81%

eMarketer, Май 2011

Приблизительно около половины пользователей мобильного интернета Азии (43%) и Африки (56%) не пользуются ПК. В США таких пользователей всего 1 из 4, в Великобритании – 1 из 5.
GoMo News, Декабрь 2010

Group M прогнозирует рост расходов на интернет-рекламу до $82 млрд. в 2011 году.
GroupM, Декабрь 2010

Ожидается, что мировые затраты на рекламу во всех учтенных СМИ впервые достигнут величины $500 млрд. в 2011.По сравнению с 2010 годом их рост составит 5.8%.
GroupM, Декабрь 2010

В 2010 году через интернет было отправлено 107 триллионов электронных писем.
royal.pingdom.com, Январь 2011




